
Dames svp registreren in Verseon en link doorsturen naar Griffie.  
 

Van: registratie  

Verzonden: dinsdag 17 mei 2016 11:10 

Aan: GOB 
Onderwerp: FW: Spoed - kap Betuwelaan - tegenwerking inspraakproces 

 
 

 
Van: haarlemse bomenridders [mailto:haarlemsebomenridders@gmail.com]  
Verzonden: zondag 15 mei 2016 15:00 

Aan: Griffiebureau; Elise van der Mede; vvd@jeroenboer.com; wybren@vanhaga.nl; 

jjl.amand@gmail.com; moussa.aynan@gmail.com; abid@groenlinkshaarlem.nl; annefeite@gmail.com; 
rdreijer@outlook.com; melaichi@live.nl; henoch.elbers@gmail.com; Misja82@hotmail.com; 

ziggy@groenlinkshaarlem.nl; f.deleeuw@zonnet.nl; basvanl@gmail.com; d.mohr@me.com; 
floorroduner@hotmail.com; m.a.sterenberg@gmail.com; fcvisser@planet.nl; lcvanzetten@gmail.com; 

baaijens57@gmail.com; fractie@d66haarlem.nl; fractie PvdA; haarlem@sp.nl; 
fractie@groenlinkshaarlem.nl; secretariaat@ophaarlem.nl; actiepartij@gmail.com; 

sandervandenraadt@yahoo.com 

Onderwerp: Spoed - kap Betuwelaan - tegenwerking inspraakproces 

 

Geachte leden commissie beheer, 

 
Er is nu (in 2016) nauwelijks in de raad over deze bomenkap gesproken.  
Insprekers voor de commissie beheer (12 mei 2016) kregen bij aanmelden voor het inspreken van de 
Griffie vragen/reacties als “Bent u voor of tegen de kap?” En “Er zijn al veel insprekers, u kunt beter 
niet inspreken, anders krijgen de raadsleden teveel hetzelfde te horen”. Tegen twee insprekers is 
gezegd dat het te druk was, dat er teveel insprekers waren, terwijl er feitelijk die dag maar in totaal 6 
insprekers waren. Insprekers voor de kap konden ruimschoots over de 3 minuten spreektijd 
heengaan. 
 

Woensdag aanstaande kan het over zijn voor de 29 grote populieren aan de Betuwelaan. Die dag 

doet de Raad van State uitspraak in de voorlopige voorziening. Er loopt ook nog een 

beroepszaak.  

De uitspraak kan betekenen dat kap direct wordt uitgevoerd, dit terwijl er in deze zaak nog veel 

onduidelijkheden en feitelijke onjuistheden zijn. 

 

Wij vragen met nadruk aan u, deze zaak te bespreken in de commissie beheer zodat een 

weloverwogen oordeel mogelijk is. 

 

In het meegestuurde document vragen wij kort uw aandacht voor deze spoedeisende zaak waar 

het democratisch beslissing proces toch ten onder dreigt te gaan vanwege de vermeende 

spoedeisendheid.  

29 prachtige bomen dreigen te worden gekapt terwijl de noodzaak niet echt aanwezig is en 

oneigenlijke argumenten worden gebruikt. 

 

- Waarom worden insprekers door de Griffie ontmoedigd in te spreken? 
- Waarom heeft de gemeente super spoed gevraagd bij de rechter EN bij de Raad van State? 

- Argumenten voor de kap. 
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- Argumenten tegen de kap. 

- Haalbaar alternatief in samenspraak met bewoners. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens, 

Haarlemse Bomenridders  

Natuur in Haarlem 

Bewoners tegen kap Betuwelaan 


